

【華僑救國聯合總會各種僑生獎學金】10/12 截止
Federation of Overseas Chinese Associations
Scholarships for Overseas Chinese Students (Due by October 12)

● **申請資格：Eligibility**

1. 大學部（不含研究所）僑生。

Overseas Chinese students in BA programs (exclusive of graduate students)

2. 103 學年度上下學期之學業成績平均在 75 分以上，操行成績甲等者。

Those whose average grades of academic performance in the first and second semesters of 2014 academic year above 75 points (included) and conduct A

3. 黃天爵先生、謝俊夫人伉儷獎學金，規定 103 學年度上下學期學業成績總平均在 80 分以上，操行及體育成績均列為乙等以上者。

The Couple of Mr. Huang Tian-jue and Mrs. Xie Jun Scholarship is for those whose average grades of 2014 academic performance above 80 points (included) and conduct and PE both above B (included).

4. 本學年度未享有其他任何獎學金者。

Those without having any other scholarship this year.

5. 申請僑生以清寒為優先分配，但必須提出清寒證明。

Applicants of low-income household will be in priority, but Certificate of Low-Income Status shall be provided.

- **應備文件：**申請表、103 學年度上下學期成績單、清寒證明（無則可免）。

Required Documents: Application Form, Transcripts of the first and second semesters in 2014 academic year, and Certificate of Low-Income Status (only when you have one)